Super G 超级手机 — 8 月 31 日

Hello and Welcome to English World. I'M your radio friend Mark.

And I am your radio friend Guo Wen-Jie.

Wen-Jie, Where were you yesterday? I didn't see you.

Oh, I didn't come in to the office yesterday.

昨天我没来上班, 马可找不著我

You could have called me on my cell phone?

他应该打我手机

I don't think I have your cell phone number.

Really?

他没有我手机号码

I didn't give you my number?

No, and I thought we are friends.

Yes, we are. So, do you want my number now?

Sure, or whenever it's convenient.

Now that we mention it, I don't think I have your cell number, either.

我也没有他手机号码

OK, I think you and I need to swap cell phone numbers. I'll write mine done for you.

Thanks.

Fun With Idioms 趣味成语

Pick up the phone (拿起电话)

Put down the phone (放下电话)

Dial the number (打电话)

Let the phone ring (让电话铃响)

Hold the phone (等一下,不要挂断电话)

Phone in (有电话进来)

Phone out (打电话出去)

Drop the call (挂了电话)

Hang up (挂上电话)

Listener friends, today let's talk about phones.

今天这课我们来谈谈电话

Cell phones are everywhere.

手机到处都是

It's so convenient. We see people talking on the phone constantly.

因为很方便,我们看到人们总在做电话交谈

On the street, on the bus, on the train,

在街上,在公车上,在火车上,

Sometimes even in a meeting, in the movie theaters, or even in church.

有时什至在开会时,在电影院里,或者在教会聚会时

You hear phones ringing here and there and everywhere.

你听到电话铃声这儿响那儿响到处响

And you know cell phones have many functions.

手机具备了许多功能呢

Mark, you do have a Blackberry, right?

Yes, I do.

马可有个黑莓手机功能可多了

Tell me what are some of the cool functions.

Oh, it's great. I use it to go online.

马可用手机上网查资料

I can send emails and do texting.

用来发电邮,发短信

And of course, I use it to talk to people.

当然也用手机和人交谈

No wonder...

No wonder what?

No wonder your love your cell phone.

也难怪,他很爱他的手机

Culturally Speaking 话说文化

The mobile phone is the favorite way of communication for the vast majority of American teens.

行动电话是绝大多数美国青少年最喜爱的沟通方式

Text messaging has become the major way that teens connect with their friends.

发短信,已经成为青少年和朋友联络的最主要方式

According to survey done last year, half of American teens send 50 or more text messages a day.

根据去年的调查,半数美国青少年每天发50条或更多的短信

And one in three sends more than 100 texts a day.

有三分之一的青少年每天发出超过 100 条短信

Wow! That's a lot of text traffic.

是阿,短信来来回回这么多,真是不得了!

Of course emails and instant messaging are used all the time too.

青少年当然也发许多电邮和网上即时快信

It seems like there's less and less face to face contact.

但与人见面直接接触,已经越来越少了

Well, did you hear that the newest iPhone is out in June?

Of course.

最先进的行动电话已经在六月上世了

The iPhone 4G.

就是 iPhone 4G.

G means generation. .

G是世代的简称

4G is the coolest thing that the technology can do now.

4G 是先进新科技最酷的产品

Of course it's expensive, too.

当然价格也非常的昂贵

Still, many people are interested in it.

And that includes our producer Josh.

我们的制作人德嘉许对那很感兴趣

Coming up next, Josh wants to share about his thoughts on cell phone.

接下来,德嘉许要谈谈他对手机的想法

Of course Wen-Jie will help you understand the content first.

That's right.

*Insert: A Day In the Life of Josh - Put down the Phone!

I've had a piece of junk cell phone for years now. Quite often, I get made fun of. With all the crazy new phones out there, I still have a garbage cell phone. But it works! I can talk, text, take pictures, whatever! Yet I still crave that new gadget.

我拥有一个烂手机已经多年了。许多人常常都因此取笑我。现今市面上出现了很多很棒的新手机,而我却仍然在用这个烂手机!但是,它还是运作的不错呢!我能和人谈话,能够发短信,能够照相,很多事都能做!虽然如此,我还是渴望有那个最先进的新手机。

What's next for phones? Will they be able to soon brush your teeth for you? Will they tell you what to order when you're out to eat? Will they talk to you? Good-Morning-Handsome- It- is – a – Beautiful day. Actually that would be pretty sweet.

手机的前景会是怎样的呢?是否不久将来它们会替你刷牙呢?是否当你出外用餐时,它们会告诉你点什么菜?是否它们会和你说话?"早安,你真好看,今天是个很不错的日子。"如果真是如此,那也蛮不错的。

The new I-phone 4G is out. No doubt this is the big buzz for new cell phones. I'm pondering it. Do I get this bad boy? What if I lose it....That would be a nightmare. But it would be nice to have instant access to local restaurants, gas stations, weather, facebook, everything! What should I do!

新款的 I- phone 4G 已经面世了。毫无疑问的,这是所有新手机的 佼佼者。我还在想,该不该买这个手机呢?如果我买了又弄丢了,那会是个大恶梦大麻烦。但是能够在瞬间就找到位在附近的餐厅,加油站,能马上知道天气如何,快速上社交网站…所有这些事情都行! 我到底该怎么选择?!

Josh is asking himself: What should I do?

德嘉许问,我该怎么选择? Mark, what do you think? Well, many people dream about having this newest gadget.

许多人都梦想要拥有这个最新玩意

But should he get it? It's up to him to decide.

是阿,该不该买,由他自己去决定

Maybe soon, many companies will have 4g come out.

也许不久将来,许多公司都会有 4g 出来了

We'll wait and see. Let's review Josh's thoughts on cell phone once again.

我们再次来听刚才的一段话,这回不间断

I've had a piece of junk cell phone for years now. Quite often, I get made fun of. With all the crazy new phones out there, I still have a garbage cell phone. But it works! I can talk, text, take pictures, whatever! Yet I still crave that new gadget.

What's next for phones? Will they be able to soon brush your teeth for you? Will they tell you what to order when you're out to eat? Will they talk to you? Good-Morning-Handsome- It- is – a – Beautiful day. Actually that would be pretty sweet.

The new I-phone 4G is out. No doubt this is the big buzz for new cell phones. I'm pondering it. Do I get this bad boy? What if I lose it....That would be a nightmare. But it would be nice to have instant access to local restaurants, gas stations, weather, facebook, everything! What should I do!

No question about it, the cell phone has transformed our lives.

行动电话的确改变了我们的生活方式

We carry our cell phones around all the time.

我们整天每时刻都带著行动电话

Some of us even sleep with it.

有些人即使睡觉时也离不开它

Some of us treat it like we can't live without it.

好像没有了行动电话,我们就活不下去一样

What happen if we lose it?

如果把它给弄丢了,又怎么办?

Listen to what the Bible says.

来听圣经上怎么说

Verse For Life 生命经文

God is our refuge and strength,

神是我们的避难所、是我们的力量、

an ever-present help in trouble.

是我们在患难中随时的帮助。

Psalm 46:1 诗篇

God is our refuge and strength, an ever-present help in trouble.

Psalm 46:1

Our God is ever present and eternal.

我们的神是无所不在、永在的神

His son Jesus Christ is our connection to Him.

他的儿子,耶稣基督是我们与神的连线

We can reach God any place, any time.

我们能够随时随地与神通上线

Do you have the super G? The God who is your real help and Savior? 听友,你是否拥有超级 G,是否相信神是你真正的帮助和救主呢?

明及,你定首拥有超级 G,定首相信仲定你具正的带助相拟土明

Well listener friends, our time is up for today. If you enjoy today's program, please let us know.

We look forward to hearing from you and becoming your friends. And we would love to answer any question you have about English learning or about having faith in God.

So, Don't hesitate to write us and request the gift we have for you.

Our address is announced at the end of the program. Please listen carefully. Well, until we meet again, we wish you a good day.

This is your friend Guo Wen-Jie.

And I am your friend Mark. So Long and God Bless You.

Wen-Jie, here is my cell phone number.

Thanks. Here is mine. Can I call you anytime?

Not anytime. After 8pm, I will be recharging.

8pm? That's way too early.